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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 29.11.2012 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dna Fărcaş Bianca Magdalena care a fost 

alasă preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.215/2012 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 19 consilieri. Lipseşte dl. consilier Cazan Florian şi Farcaş Ladislau. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Arion Viorel, şi dna 
Podea Gabriela care îl înlocuieşte pe d-nul Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 
Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 

Hunedoara, precum şi presa locală. 
În continuare se dă cuvântul dnei Podea Gabriela pentru a prezenta stadiul legalităŃii 

hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 31.10.2012, şi 20.11.2012.” 
 

Dna Podea Gabriela:  
 „InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de  
31.10.2012, şi 20.11.2012. 

Procesele verbale ale şedinŃelor  anterioare, din data de 31.10.2012, şi 20.11.2012, 
au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinŃei anterioare, se supun 
aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate.” 
 
Preşedintele de şedin Ńă: 
„Dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lângă proiectele de pe ordinea de zi primită, propun suplimentarea acesteia, prin 

introducerea după punctul 31, a următoarelor proiecte de hotărâri:  
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2012. 
                                                                                         
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al instituŃiilor publice şi 
activităŃilor finanŃate integral sau parŃial din venituri proprii al municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 
de 72 mp, în favoarea Partidului  NaŃional Liberal, OrganizaŃia Municipală Hunedoara. 
 

A sosit în  sal ă dl. consilier Cazan Florian, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la 
şedin Ńă este de 20 în momentul de fa Ńă. 

 
 
Preşedintele de şedin Ńă: 
 „Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
 
După punctul 31 se va lua o pauză de 20 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor.” 
Supun la vot ordinea de zi suplimentată.” 
 
Ordinea de zi se aprobă în unanimitate. 
 
Preşedintele de şedin Ńă: 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcŃionare, precum şi a Regulamentului de ordine interioară ale Căminului pentru Persoane 
Vârstnice Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dna Ghenea Silvia:  
„O mică observaŃie am la regulament, la fişa de sistare a serviciilor la pag. 23, mă 

deranjează exprimările facile şi ne la locul lor - fiecare beneficiar va reacŃiona diferit, într-un mod 
unic, emoŃiile pot sări de la uşurare, satisfacŃie şi fericire, la tristeŃe, sentimentul pierderii, supărare, 
neputinŃă, frică, respingere, negare sau nehotărâre – emoŃiile acestea care sar de la o stare la alte, 
e doar o observaŃie. Iar la evaluarea beneficiarilor, la pag. 27 - principala sursă de informaŃii este 
beneficiarul, reprezentantul legal, unde este cazul familia, sau pur şi simplu vecinii. – acest pur şi 
simplu. Este doar o observaŃie. Grijă faŃă de documentele pe care ni le prezentaŃi, faŃă de modul de 
exprimare, de ortografie.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.250/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind  reglementarea  circulaŃiei  vehiculelor  pe  unele 
străzi  din  municipiul  Hunedoara. 

-  d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 

favorabil. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.251/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind interzicerea expunerii spre vânzare a vehiculelor 
pe domeniul public sau privat al Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Cri şan Ovidiu:  
„La maşinile care vor fi parcate şi vor fi cu afişe de vânzare, aş vrea ca din afişele alb-

negru, să fie color, să sară în evidenŃă. Este acelaşi text doar că aceste afişe care vor fi lipite să 
aibă şi culoarea roşie. Le am aici, dacă doriŃi să  le vedeŃi, atât pentru parcarea interzisă cât şi 
pentru vânzare.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Vreau să spun că foarte multe maşini se aduc din străinătate şi se lasă în parcările 

din municipiu. Proprietarii acestor maşini, nu sunt, pentru că maşinile sunt neînscrise şi atunci e 
forte greu să depistăm pe aceşti oameni. Aş dori să facem un amendament, aceste maşini care 
sunt expuse, în termen de 3 zile să fie ridicate de către primărie, sau o firmă autorizată şi să suporte 
cheltuielile…. cu această problemă ridicarea maşinilor.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Perfect de acord, dar pentru asta trebuie un alt proiect de hotărâre.” 
 

A sosit în  sal ă dl. consilier Farca ş Ladislau, num ărul consilierilor locali prezen Ńi 
la şedin Ńă este de 21 în momentul de fa Ńă. 

 
Dl. Magaon Jane:  
„…dar trebuie demarat, ce se întâmplă: vin cu maşinile din străinătate au numere 

străine, le depun în aceste parcări şi nu se cunosc proprietarii, degeaba mergem noi, dacă nu luăm 
şi măsuri. Le punem un termen, două-trei zile, după care trebuie să luăm măsuri împotriva lor, că 
altfel nu rezolvăm problema.” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Este un punct de vedere, este un pas foarte bun, dat fiind faptul că vechea 

administraŃie….de 4 ani de zile se încearcă să se aprobe o hotărâre de genul acesta. Este pentru 
prima dată când este o hotărâre de genul acesta cu subiectul acesta, maşinile parcate, urmând ca 
ulterior să se facă un alt proiect de hotărâre ca să existe acea firmă care ridică….spaŃiul..şi aşa mai 
departe. Asta implică mai multe. Eu consider că pentru început este foarte bine acest proiect de 
hotărâre, urmând să-l completăm pe parcurs. În momentul în care o să avem şi acea firmă de 
ridicat, vom modifica acest proiect de hotărâre.” 

 
Dna Podea Gabriela : 
„Dl. Magaon, vă mai menŃineŃi amendamentul?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Nu.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Dl. Magaon are dreptate. Ce se va întâmpla după ce se dă amenda … dacă maşina 

stă vre-o cinci ani acolo, cum se va proceda în următoarele trei zile….?” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„…depinde tot de noi, cât de repede vom face acest un proiect de hotărâre de aşa 

natură, încât să putem ridica maşinile, în momentul acesta nu avem cu ce să le ridicăm.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„Dacă îmi permiteŃi, mai este o problemă. Întocmim procesul verbal de constatare a 

contravenŃiei, se aplică sancŃiunea, n-o să plătească. Cum executăm, cum trecem la procedura de 
executare? Sunt autoturisme înmatriculate în alte state. Ce executăm, pe cine executăm? Ne 
încărcăm cu sume la bugetul local pe care nu le putem realiza. Autoturismele înmatriculate dincolo, 
o să adoptăm şi un proiect de hotărâre pentru a fi ridicate maşinile, unde le depozităm, ce facem cu 
ele când le executăm silit? Cum le executăm? Pe ce procedură….” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Acestea sunt amănunte care trebuie gândite foarte bine.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Avem la ora actuală 100 de autoturisme neidentificate, şi care pot fi ridicate. În 

şedinŃa următoare  a consiliului local vă propunem un proiect pe această temă, să le putem ridica, 
le ducem la unitatea militară Hăşdat, unde mai avem vreo 50 de astfel de maşini. Conform legii, 
dacă în termen de …., proprietarul nu se prezintă le putem vinde la fier vechi.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„…aceste proceduri de executare silită, când noi vindem, trebuie să avem în vedere 

faptul că noi nu le putem preda, uneori, decât la deşeuri. Noi nu putem să le mai vindem….” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Dl. consilieri, acest proiect este interzicerea expunerii spre vânzare, ceea ce 

discutăm este despre un alt proiect de hotărâre, care cu specificaŃiile respective, sperăm că va fi 
foarte bine pregătit.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Crişan Ovidiu, pentru modificarea anexei 

la  proiectul de hotărâre, astfel încât afişul să fie bicolor şi să cuprindă şi semnul parcarea interzisă. 
Amendamentul se aprobă în unanimitate de voturi. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-11  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.252/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Nomenclatorului stradal al 
municipiului Hunedoara, al localităŃii componente Răcăştia şi a satelor aparŃinătoare Boş, Groş, 
Hăşdat şi Peştişu Mare. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
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- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dna Takacs Aranka : 
„Am o întrebare, cine va plăti buletinele care se schimbă? Pentru că se schimbă destul 

de multe străzi.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  

„Nu se modifică denumirea străzilor, se modifică doar planul pe ansamblu….” 
 
Dna Takacs Aranka : 
„…dar unele străzi se modifică în alee…” 
 
Dna Podea Gabriela : 

„Nu se modifică nimic, în ceea ce priveşte denumirea străzilor, este numai o 
sintetizare a lor, asta cuprinde un nomenclator stradal, sunt cuprinse toate bulevardele, străzile, 
aleile cu numerele aferente.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Vreau să întreb, referitor la sate  Boş, Groş şi aşa mai departe, noi în buletine, dau 

exemplu Boşul este cuprins ca şi cartier.” 
 
Dna Podea Gabriela : 

„Asta este o greşeală a programului celor de la EvidenŃa Persoanelor, conform Legii 
nr. 2, este sat aparŃinător municipiului Hunedoara, nu putem scrie altceva, decât ceea ce prevede 
legea.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 20 de voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Takacs Aranka). 
Art. 1-2  se aprobă cu 20 de voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Takacs Aranka). 
Hotărârea nr.253/2012 se aprob ă cu 20 de voturi „pentru” şi un vot „ab Ńinere” 

(Takacs Aranka) . 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  reglementărilor pentru realizarea  
unor intervenŃii ce se execută la faŃadele blocurilor de locuit din municipiul Hunedoara. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 

favorabil. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Magaon Jane:  
„Referitor la art. 1 punctul b, la întocmirea documentaŃiei tehnice, ce vreau să spun. Eu 

sunt de acord, dar documentaŃia mi se pare prea stufoasă şi nu consider că este necesar. La 
reabilitare sunt nişte reparaŃii nicidecum nu trebuie o autorizaŃie de urbanism. AutorizaŃia de 
urbanism se cere nişte avize de la nişte utilităŃi, ori aceasta este reparaŃia unui bloc, nicidecum nu 
este necesar de aviz de urbanism. Aş dori să se caute ceva să se facă…un proiect, ceva, dar nu 
toate aceste hârtii care necesită timp, bani…şi oamenii….nu ştiu, dar intrăm prea mult în date care 
depăşesc ceea ce….certificatul de urbanism implică cu totul altceva. Aş dori ca dl. Bilei să ne 
explice dacă Legea nr.10 a construcŃiilor, spune că este necesar, pentru reparaŃie sau pentru 
realizarea faŃadelor blocurilor, certificat de urbanism.” 

 
Dl. Bilei Lucian:  
„Este o situaŃie clar menŃionată în lege, că la execuŃia acestor intervenŃii la construcŃii 

care depăşesc regimul de înălŃime parter plus două etaje, este obligatoriu obŃinerea autorizaŃiei de 
construire. Atunci, noi nu putem face abatere de la acest lucru. La blocuri, obligatoriu cerem 
documentaŃie pentru  a elibera o autorizaŃie de construire.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Eu am întrebat de certificatul de urbanism.” 
 
Dl. Bilei Lucian:  
„Certificatul de urbanism este un act informativ. Acest act informativ nu dă dreptul să 

se execute lucrări de construcŃii, el doar ne informează despre ce se poate, sau ce nu se poate 
executa la acea construcŃie, şi faza a doua este autorizaŃia de construire pe baza unui proiect. Este 
foarte bine când un proiectant vine şi zice asociaŃiei cam ce ar trebui să facă, pentru că după cum 
ştiŃi, fiecare se pricepe la toate şi oricum ar fi un pic de ordine. Este bine ca acest proiect de 
hotărâre să ajungă foarte repede la populaŃie, pentru că aŃi constatat şi dvs. ce se întâmplă cu 
faŃadele blocurilor.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Atunci, aş dori să fac un amendament, sunt de acord să se ceară certificatul de 

urbanism cu precizarea să nu mai treacă prin comisia de avizare, numai autorizaŃia de 
construcŃie…” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Dacă îmi permiteŃi, dl. consilier Magaon spune că nu este nevoie de certificatul de 

urbanism pentru că nu sunt utilităŃi care traversează faŃadele blocurilor. Din păcate, în municipiul 
Hunedoara, când s-au executat instalaŃiile de racordare la apă, gaz, instalaŃiile de cabul RDS. PriviŃi 
şi vedeŃi ce înseamnă traversarea blocurilor, sunt împânzite de aceste reŃele. Că au fost obŃinute cu 
certificat de urbanism sau fără, nu ştiu, dar din păcate, ca realitate faptică, ele există. Prin urmare, 
ipotetic, dacă s-ar realiza lucrările de izolaŃie termică, cum faci cu acele utilităŃi? Le îngropi în 
izolaŃie? Nu poŃi. Trebuie să le deviezi, ca să le deviezi, îŃi trebuie proiect, îŃi trebuie certificat de 
urbanism. Din păcate, asta este realitatea, repet, va trebui obŃinut certificat de urbanism.” 

 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Primul pas, pentru a obŃine autorizaŃia de construcŃie este certificatul de urbanism, pe 

lege, pentru asta este cerut. Certificatul de urbanism nu Ńine loc de autorizaŃie de construcŃie.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„Este o procedură prealabilă, obligatorie. Poate că nu ar fi nevoie de avizele unor 

instituŃii de specialitate, dar asta am vrut să punctez, din păcate trebuie aceste avize, ele există 
faptic. Indiferent cum au fost realizate, cel puŃin trebuie realizată existenŃa lor şi pus în vedere, dacă 
au fost realizate ilegal să şi le ridice pe cheltuiala lor, sau să le modifice.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Foarte bine că noi ne-am gândit să venim cu un asemenea proiect pentru locuitorii 

municipiului Hunedoara, pentru că într-adevăr am constatat că sunt foarte multe blocuri care au 
faŃadele degradate foarte tare. Riscă să creeze accidente şi sper ca acea inventariere a acestor 
blocuri să se facă corect şi cât mai repede posibil să se treacă la fapte. În zona bd. Dacia, V2, K6, 
V5, faŃadele sunt într-o stare foarte avansată de degradare şi riscă să cadă şi efectiv să producă 
accidente. Este foarte bine venit acest proiect, chiar dacă, cum spuneau colegii, trebuie să ne lovim 
de anumite autorizaŃii, este foarte bine să trecem foarte repede la fapte, pentru că cei care suferă 
sunt cetăŃenii.” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„…dar în acelaşi timp, este bine să respectăm legea.” 
 

Dl. Muzsic Robert:  
„Da, normal să respectăm legea.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Pentru dl. consilier Magaon, să ştiŃi că în fiecare marŃi este şedinŃă de avizare pentru 

certificate de urbanism şi nu este refuzat absolut nimeni. Legea ne obligă să le eliberăm. Eliberăm 
certificat de urbanism şi după aceea autorizaŃia este analizată dacă merită sau nu merită acea 
aprobare.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Am înŃeles, era vorba că acum într-adevăr nu e cazul. Dau un exemplu, am avut şi 

50 de zile, pe timpul dl. Hada, şi nu s-a dat un certificat de urbanism. Să nu mai treacă toate hârtiile 
acestea…să meargă mult mai repede. AŃi spus că se înfiinŃează un serviciu în Primărie care se va 
ocupa de lucrul acesta, atunci probabil că va merge mult mai repede, asta spuneam, să meargă 
mult mai repede aprobările.” 

 
Dl Bucale Ń Victor:  
„StimaŃi colegi, eu sunt de acord cu tot ce s-a spus aici, dar ne îndepărtăm de 

problemele Hunedoarei. Hunedorenii nu au bani, ca să meargă la un arhitect, pentru asta trebuie 
bani, pentru avize trebuie bani, şi de la 60 le lei mp de izolaŃie, ajunge la 80, 100, sau 150 de lei. Eu 
propun, ca avizul pentru arhitectură să se dea marŃea, când avem aici arhitect, pentru că nu 
schimbă arhitectura blocului. Blocul rămâne acelaşi, numai izolaŃia şi schimbă culoarea. Să nu mai 
obligăm cetăŃeanul să scoată bani din buzunar, pentru că şi aşa hunedorenii nu au bani. Toate se 
scumpesc. În loc să propunem un proiect de hotărâre cu care să ajutăm o parte din oraş să le 
anvelopăm blocurile sau cum se face prin Bucureşti sau în altă parte, noi venim şi punem tot felul 
de avize ca să nu se facă. HaideŃi să fim mai practici. Asta este părerea mea.” 
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Dl. primar Viorel Arion:  
„Prin acest proiect de hotărâre, noi îi ajutăm pe cetăŃeni, pentru că în momentul în 

care se prezintă cu documentaŃie şi cu autorizaŃie, în condiŃiile legii pot beneficia de scutire la plata 
impozitelor pe timp de şapte ani de zile, iar cei care au case pe cinci ani de zile, ceea ce este foarte 
bine. Dacă nu ai aceste documente nu poŃi beneficia…” 

 
Dl Bucale Ń Victor:  

  „Dl primar, eu sunt de acord să se facă documente, dar de ce trebuie arhitect? Nu se 
schimbă blocul cu absolut nimic, se măreşte izolaŃia cu 5-7 cm. Dl. Bilei, poate să stabilească ca 
blocurile să aibă anumite culori: roşii, verzi, albastre….” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„…dl. consilier, pe lege arhitectul trebuie să avizeze, aceasta este procedura, nu este 

ceva pus, pe lângă lege 
 
Dl Bucale Ń Victor:  

  „…o să mă duc să-mi arate unde scrie că la anveloparea blocului trebuie aviz de la 
arhitect, vreau să văd asta…” 

 
Dna Ghenea Silvia:  
„La art.1, lit. f, se precizează…se poate izola şi parŃial faŃadele unei scări de bloc. Să 

înŃeleg că nu se va mai putea izola un singur apartament, trebuie să…” 
 
Dna Fărcaş Bianca : 
„…ideea este că probabil anumite persoane nu o să fie de acord să-şi izoleze 

apartamentul respectiv şi atunci nu putem să-i împiedicăm pe ceilalŃi care vor să realizeze acest 
lucru…” 

 
Dl. Bilei Lucian:  
„Este vorba de o scară…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…pe o întreagă faŃetă de bloc, sau secvenŃial? Este foarte important.” 
 
Dna Fărcaş Bianca : 
„…unei scări de bloc.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…în cazul în care pe o faŃetă sunt mai multe apartamente, şi unul dintre proprietari nu 

este de acord, conform legii, este parte de folosinŃă comună a blocului. Se poate introduce 
cheltuiala respectivă la asociaŃia de proprietari şi va fi executat, simplu.” 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
„..scara este de proprietate comună.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„…nu, tot este, inclusiv zidurile împrejmuitoare, îmi pare rău, sunt părŃi comune ale 

blocului, acoperişul, subsolul, casa scărilor…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. Bilei Lucian:  
„Aceste proiecte se fac prin grija asociaŃiilor de proprietari. Este stipulat în proiectul de 

hotărâre. Implicând asociaŃiile de proprietari, că altfel devine haos.” 
 
Dna Ghenea Silvia:  
„Concluzia este că pentru a izola un apartament, trebuie să izolăm întreaga scară.” 

 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„…dacă este pe toată scara, costă mai puŃin proiectul…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„…dar sunt unii oameni care nu au venituri…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Bilei Lucian:  
„Vreau să mai precizăm un lucru aici, noi vorbim despre construcŃii cu regim de 

înălŃime de la P+2 în sus. În momentul în care un proprietar de apartament de la etajul 6 vrea să-şi 
facă izolaŃia, credeŃi-mă că nu poate doar dacă pune schelă. Ar fi complet aiurea să laşi pe unul de 
la etajul 6 să-şi facă un pătrăŃel acolo, să pună schela, să o ia jos şi după două luni se înŃelege cu 
un altul să vină la etajul 8 să pună o schelă. Este adevărat că poate că dorinŃa unui proprietar…” 
 

Dna Ghenea Silvia:  
„…piaŃa este liberă, pot să vină zece…” 
 
Dl. Bilei Lucian:  
„…aşa este cum spuneŃi dvs., dar eu vă spun din punct de vedere tehnic, că nu se 

poate face aşa…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„…şi este disconfort şi pentru vecini…” 
 
Dl. Bilei Lucian:  
„…dacă ne adunăm cinci, şase proprietari, pe acelaşi nivel, şi punem schela, ieşim 

mult mai ieftin şi ca lucrare. E adevărat că între oameni trebuie să fie un pic de înŃelegere.” 
 
Dna Ghenea Silvia:  
„ Am altă întrebare. Pe o scară cu patru nivele, o parte din apartamente sunt izolate 

termic şi o parte nu sunt izolate. Cei care au rămas la coadă, ce fac?” 
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Dl. Bilei Lucian:  
„…acolo e normal că dacă am mers pe ideea acestui proiect de hotărâre, va trebui ca 

acel, un singur proprietar de la etajul patru, să-i dau voie să facă, dar va face pe cheltuiala lui, în 
plus faŃă de cât ar fi fost dacă făceau împreună…” 
 

Dl Bucale Ń Victor:  
  „…dacă stau la etajul cinci, dacă facem izolaŃia împreună dau 10 lei, iar dacă o fac 

singur dau 50 de lei, este treaba mea. 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
„Vă rog frumos să încetaŃi. În mod normal aceste discuŃii trebuiau să aibă loc în cadrul 

comisiilor, nu în cadrul şedinŃei, în plen. Dvs. trebuia să veniŃi aici doar cu „a” şi „b”, cum a venit dl. 
Magaon sau dna Ghenea, dar mai departe nu. În consecinŃă, dl. Magaon vă mai susŃineŃi 
amendamentul?” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Nu îl mai susŃin.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.254/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).   Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a 
unor mese comercializare legume-fructe şi flori, situate în Municipiul Hunedoara, PiaŃa Obor. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

 Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
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3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea unor mese comercializare legume-fructe şi flori, 
situate în Municipiul Hunedoara, PiaŃa Obor, a constatat următoarele: 
 
-Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi                                                                                                
Oboarelor – preşedinte 21 voturi “pentru”  
-  Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru 21 voturi “pentru”   
- Ponta Cristina – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 21 voturi “pentru”   
- Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 21 voturi “pentru”   
- Muntean Ioan– consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 
membru 21 voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea unor mese comercializare legume-fructe şi flori,  este următoarea: 
 
-Pascaru Amalia – director Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi                                                              

Oboarelor – preşedinte 
-  Bălăcescu Amalia Viola - inspector PoliŃia Locală – membru; 
- Ponta Cristina – inspector Serviciul Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
- Macovei Anca – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
- Muntean Ioan– consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 
membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, a constatat 
următoarele: 

 
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 
Oboarelor – preşedinte 21 voturi  “pentru” 
- Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru 21 voturi  
“pentru” 
-  Drămnesc Cornelia – inspector DirecŃia Tehnică – membru 21 voturi  “pentru” 
- Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 21 voturi  “pentru” 
- Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 
membru 21 voturi  “pentru” 
 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, sunt următorii: 
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- Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi 
Oboarelor - preşedinte 
- Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 
-  Drămnesc Cornelia – inspector DirecŃia Tehnică – membru; 
- Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie Publică Locală, Juridic, Contencios, 

Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
- Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcŃii – 
membru. 

 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.255/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.256/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind   scoaterea  din  evidenŃa  fiscală  a  
persoanelor  fizice  aflate  în  stare  de  insolvabilitate. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Doresc să întreb dacă aceste locuinŃe sunt în proprietatea primăriei sau sunt 

persoanele care sunt decedate? Cine este proprietarul, mă interesează. Cine sunt moştenitorii, ei 
trebuie să-şi achite nişte datorii. Dacă este primăria, bine înŃeles că nu mai avem ce face, iar dacă 
este cetăŃeanul, atunci să recuperăm aceşti bani de la ei…..spune aici: Ciobanu Ioan, str. 
Trandafirilor… ” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
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Dna Fărcaş Bianca:  
„…aceea este adresa de domiciliu, nu are nici o legătură, toŃi sunt decedaŃi.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„…am întrebat, ale cui sunt aceste apartamente? Până la urmă interesul primăriei este 

să recupereze aceşti bani.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„… toŃi cei care sunt pe această listă, figurează cu amenzi, ei sunt decedaŃi.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„…nu putem să găsim nici o metodă să…” 
 
Dna Podea Gabriela : 
„LegislaŃia prevede clar că dacă este insolvabil şi a decedat, debitele nu se preiau de 

moştenitori.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„…da, am înŃeles.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.257/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de până la 17.000 
lei, din bugetul local, pentru premierea sportivilor şi elevilor cu rezultate deosebite în anul şcolar 
2011 – 2012, la olimpiadele şi concursurile şcolare pe specialităŃi, faza judeŃeană, naŃională şi 
internaŃională. 
                -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
nefavorabil. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz nefavorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz nefavorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.258/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre  privind vanzarea locuintei convenabile, situate in 
Municipiul Hunedoara, Str. Prutului, nr.7, bl. D1-2, sc.B, ap.24, parter. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.259/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcŃie).  Proiect de hotărâre privind vanzarea locuintei convenabile, situate in 
Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr.8, bl. L3, sc.A, ap.5, parter. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.260/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe de necesitate. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                      Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.261/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru încetarea prin acordul părŃilor a Contractului 
de administrare  încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi AgenŃia JudeŃeană 
pentru Ocuparea ForŃei de Muncă Hunedoara, privind  clădirea situată în municipiul Hunedoara, 
înscrisă în CF.nr.2669, nr.topo 389, în suprafaŃă de 188,08 mp,  în care îşi desfăşoară activitatea 
AgenŃia locală Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget-aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură -aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.23622012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea valorificării, prin vânzare la licitaŃie, 
a mijlocului fix scos din funcŃiune autoturism ARO 244 L-25. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

                     Hotărârea nr.263/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea  transmiterii fără plată a 
autospecialei AmbulanŃa Mercedes Benz de la Serviciul Public Salvamont Hunedoara, aflat sub 
autoritatea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, către Comuna TopliŃa. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 

favorabil. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

                     Hotărârea nr.264/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

 La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a 
spaŃiului în suprafaŃă de 36 mp.,  situat  în municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi nr.2, etaj 
3, camera 55, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

               1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea spaŃiului în suprafaŃă de 36 mp., situat  în municipiul 
Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi nr.2, etaj 3, camera 55, aflat în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
- Viorel Arion – Primar  - preşedinte 21 voturi “pentru”   
- Hărănguş Angela – şef Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, închirieri, 
disciplină contractuală membru 21 voturi “pentru”   
 - Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 21 voturi “pentru”   
  - Gherghina Horia – inspector specialitate Birou Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
ConstrucŃii şi Cadastru – membru 21 voturi “pentru”   
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  -Laslău Militon DanuŃ  – consilier juridic Birou impozite şi taxe locale, executări silite  – membru 21 
voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea spaŃiului menŃionat mai sus,  este următoarea: 
 
                       - Viorel Arion – Primar  - preşedinte; 
                       - Hărănguş Angela – şef Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 
închirieri, disciplină contractuală membru; 
                      - Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
                      - Gherghina Horia – inspector specialitate Birou Urbanism, Amenajarea Teritoriului, 
Disciplina în ConstrucŃii şi Cadastru - membru. 
                     - Laslău Militon DanuŃ  – consilier juridic Birou impozite şi taxe locale, executări silite  – 
membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, a constatat 
următoarele: 

 
-   BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 21 voturi  “pentru” 
-  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă 
21 voturi  “pentru” 
 -  Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială – membru rezervă 21 voturi  
“pentru” 
 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, sunt următorii: 
 

 -   BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă;  
 -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru 
rezervă 
 -  Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială – membru rezervă. 

 
Art.6-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.265/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiŃional la 
Contractul de comodat nr.159/01.04.2011, pentru spaŃiul în suprafaŃă de 37 mp, situat în Municipiul 
Hunedoara, str.G.Lazăr nr.2-4, încheiat cu AsociaŃia de Sprijin Comunitar Adriaan Van Bergen. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 

                     Hotărârea nr.266/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de închiriere nr. 847/2011 
încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi S.C. CORVIN DESIGN SRL Hunedoara.                            
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.267/2012 se aprob ă în unanimitate  

 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului in suprafaŃă de 101,0 mp situat în b-dul Republicii,  
municipiul  Hunedoara, înscris în CF Hunedoara nr.64970, nr.cadastral 64970 din proprietatea  
Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.268/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării contractului de concesiune 
nr. 378/15.01.2010, încheiat între municipiul Hunedoara, având calitatea de concedent şi Chinciu 
Denisa Adeline, având calitatea de concesiona                                                        

-  d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 

favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.269/2012 se aprob ă în unanimitate  

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică a 
imobilului compus din casă cu trei camere, bucătărie, doua birouri, pivniŃă, în suprafaŃă construită 
de  259,0 mp şi teren aferent în suprafaŃă de 826,0mp  situat în  municipiul Hunedoara, sat Hăşdat  
nr.147, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 60555, nr. cadastral 60555, proprietate privată  a 
municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea imobilului compus din casă cu trei camere, bucătărie, 
doua birouri, pivniŃă, în suprafaŃă construită de 259,0 mp şi teren aferent în suprafaŃă de 826,0 mp  
situat în  municipiul Hunedoara, sat Hăşdat nr.147, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 60555, nr. 
cadastral 60555, proprietate privată a municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
       - Viorel Arion  – primar – preşedinte 21 voturi “pentru”   
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 21 voturi “pentru”   
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       - Giurgiu Valentina – director economic   – membru 21 voturi “pentru”   
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 21 voturi “pentru”   
       - Laslău Militon DănuŃ – inspector asistent Biroul Impozite şi Taxe locale,Executări silite – 
membru 21 voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru vânzarea imobilului menŃionat mai sus,  este următoarea: 
 
       - Viorel Arion  – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Giurgiu Valentina – director economic   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Laslău Militon DănuŃ – inspector asistent Biroul Impozite şi Taxe locale,Executări silite – 
membru;  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea imobilului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
      -   BobouŃanu Dan  – viceprimar – preşedinte de rezervă 21 voturi  “pentru” 
      -   Mîrfu Mihai –  consilier A.D.P.P. – membru 21  voturi  “pentru” 
      -   Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice.- membru 21 voturi  “pentru” 
      -   Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 21 voturi  “pentru” 
      - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul Administratie publică locală juridic                     
– membru 21 voturi  “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, sunt următorii: 
 
      -   BobouŃanu Dan  – viceprimar – preşedinte de rezervă ; 
      -   Mîrfu Mihai –  consilier A.D.P.P. – membru; 
      -   Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice.- membru; 
      -   Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul Administratie publică locală juridic                                                                                    
– membru; 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.270/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 178/2009, privind aprobarea  concesionării prin licitaŃie publică  
a  terenului în suprafaŃă de  16,0 mp situat în b-dul Corvin nr. 9 A din municipiul Hunedoara, înscris 
în CF Hunedoara 60728, provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1194N, nr. cad. 2733, nr. top 
2064/55/61. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
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- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru concesionarea terenului în suprafaŃă de  16,0 mp situat în b-dul 
Corvin nr. 9 A din municipiul Hunedoara, înscris în CF Hunedoara 60728, provenită din conversia 
de pe hârtie a CF nr. 1194N, nr. cad. 2733, nr. top 2064/55/61, a constatat următoarele: 
 
 BobouŃanu Dan – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte 21 voturi “pentru”   
Vasilescu Tatiana– consilier local – membru 21 voturi “pentru”   
Giurgiu Valentina – director economic – membru 21 voturi “pentru”   
Gherghina Horia – inspector de specialitate Biroul Urbanism, Amenajarea teritoriului, Disciplina în 
ConstrucŃii şi Cadastru – membru 21voturi “pentru”   
Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite  – membru 21 

voturi “pentru”   
Şăucă Ştefan– Şef birou DirecŃia Generală a FinanŃelor Publice  a judeŃului Hunedoara– membru 21 

voturi “pentru”   
Moise Iulica – consilier superior Biroul Urbanism, Amenajarea teritoriului, Disciplina în ConstrucŃii şi 
Cadastru - membru. 21 voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru concesionarea terenului menŃionat mai sus,  este următoarea: 
 
     BobouŃanu Dan – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte; 
      Vasilescu Tatiana– consilier local – membru; 
      Giurgiu Valentina – director economic – membru; 
      Gherghina Horia – inspector de specialitate Biroul Urbanism, Amenajarea teritoriului, Disciplina 

în ConstrucŃii şi Cadastru – membru;  
      Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite  – 

membru; 
      Şăucă Ştefan– Şef birou DirecŃia Generală a FinanŃelor Publice  a judeŃului Hunedoara– 

membru; 
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      Moise Iulica – consilier superior Biroul Urbanism, Amenajarea teritoriului, Disciplina în 
ConstrucŃii şi Cadastru - membru.” 

 

 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.271/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie publică, a 
imobilului situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2568- C1-U5, în suprafaŃă utilă de 20 
mp şi 12,8 mp cote părŃi comune. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea imobilului situat  în municipiul Hunedoara, str. 
Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, 
nr. cadastral 2568- C1-U5, în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cote părŃi comune, a constatat 
următoarele: 
 
-  Viorel Arion – Primar  - preşedinte 21 voturi “pentru”   
 - Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 
închirieri, disciplină contractuală membru 21 voturi “pentru”   
 - Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 21 voturi “pentru”   
 -  Gherghina Horia – inspector specialitate Birou Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
ConstrucŃii şi Cadastru – membru 21 voturi “pentru”   
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- Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite 21 voturi 
“pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea imobilului menŃionat mai sus,  este următoarea: 

 
-  Viorel Arion – Primar  - preşedinte; 
 - Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 
închirieri, disciplină contractuală membru; 
 - Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 
 -  Gherghina Horia – inspector specialitate Birou Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
ConstrucŃii şi Cadastru - membru. 
- Laslău Militon DănuŃ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite  
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, a constatat 
următoarele: 

 
 -   BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 21 voturi  “pentru” 
 -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru 
rezervă 21 voturi  “pentru” 
 - Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială 21 voturi  “pentru” 

 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice menŃionate mai sus, sunt următorii: 

 
 

 -   BobouŃanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă 
 -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru 
rezervă 
 - Preda Camelia – consilier juridic DirecŃia de AsistenŃă Socială: 
 

A părăsit  sala doamna consilier Takacs Aranka şi Aldea Ana Maria, num ărul 
consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este de 19 în momentul de fa Ńă. 

 
Art.6-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.272/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
A sosit în  sal ă dna consilier Aldea Ana Maria, num ărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este de 20 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinŃă gratuită a două 
maşini de gătit aflate în domeniul privat al Municipiului Hunedoara şi în gestiunea fostei UnităŃi 
Militare Hunedoara, către AsociaŃia de Dezvoltare Intercomunitară „Serviciul judeŃean pentru 
ocrotirea animalelor fără stăpân”.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.273/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii, din domeniul public al 
municipiului Hunedoara în domeniul privat al acestuia, a unor bunuri, care nu mai sunt întrebuinŃate 
de SC APA PROD SA Deva. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.274/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al 
municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara a clădirii atelier Şcoală 
Generală nr.10 - structură a Grupului Şcolar de TelecomunicaŃii şi Lucrări Publice. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Indiferent de proprietatea pe care o va avea acest atelier, este un pericol public, va 

trebui făcut ceva.” 
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Dl Voinia Claudiu:  
„ În formularea hotărârii nu mai există Grup Şcolar de TelecomunicaŃii şi Lucrări 

Publice, este Liceul Tehnologic.” 
 
Dna Podea Gabriela : 
„Aşa apare în inventar, şi avizul aşa este dat.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.275/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparŃin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările  şi completările ulterioare. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.276/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Rusu Constantin:  
„AchiziŃionarea acestui teren de către teren, este o lipsă de transparenŃă care naşte 

suspiciuni. Ar trebui să ne lămurim personal pentru ce se doreşte achiziŃionarea acestui teren. am 
înŃeles că este vorba de crearea unei parcări pentru deservirea Castelului Corvineştilor. Aş dori ca 
în hotărâre, destinaŃia terenului să fie clar destinată. AchiziŃionarea acestui teren se face cu scopul 
creării unei parcări pentru deservirea Castelului Corvineştilor. Un alt aspect era, de ce unitatea 
contractantă să fie Eco Sid, şi nu primăria? Iarăşi am înŃeles că primăria nu are bai şi Eco Sid are 
bani, deşi chiar şi pentru primărie ar fi fost foarte bine, pentru că şi primăria are nevoie de resurse, 
dar dacă nu sunt bani, este bine şi aşa. M-am convins că este chiar o afacere bună. Repet, să i se 
dea destinaŃia clară: pentru deservirea Castelului Corvineştilor.” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Să înŃeleg că dvs. aveŃi un amendament.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Da, aşa este, acesta este un amendament.” 
 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Amendamentul este la art. 1…” 
 
Dl. Artean Mircea:  
„…completare la art. 1… să aprobe achiziŃionarea terenului situat în municipiul 

Hunedoara la intersecŃia străzilor Constantin Bursan şi Furnalelor, în suprafaŃă de 3.649 mp., nr. 
topo 1919/3/3/1/4 CF 3286/S proprietatea SC ALGFRAM SRL, la un preŃ ce nu va depăşi valoarea 
rezultată  dintr-un raport de evaluare, întocmit conform prevederilor legale în vigoare, de către un 
evaluator autorizat, teren ce va avea ca destinaŃie – parcare  pentru deservirea Muzeului „Castelul 
Corvinilor Hunedoara.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„..şi mai există o problemă aici, am discutat şi am încercat să o rezolvăm, acel raport 

de evaluare, chiar dacă discutăm de o instituŃie descentralizată a primăriei, unde nu discutăm de 
normele de aplicare a achiziŃiilor publice, totuşi consiliul local este acŃionar. Ar fi fost bine ca acest 
raport de evaluare să fi existat înainte de adoptarea acestei hotărâri, sau cel puŃin până la data 
când hotărârea generală  de la  Eco Sid stabileau această achiziŃie. Acel raport se va face, dar 
repet, trebuia să fie făcut.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Rusu. 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.277/2012 se aprob ă în unanimitate  
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La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat  din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru finanŃarea proiectelor de interes public  precum şi a  
Programului local pentru finanŃarea nerambursabilă a activităŃilor non profit  de interes general pe 
anul 2013. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. - aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.278/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiŃional la 
contractul de concesiune nr. 7422/02.03.2004 privind delegarea prin concesionare a serviciului de 
iluminat public în municipiul Hunedoara încheiat cu S. C. Luxten Lighting Company S.A. 

 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ  - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.279/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama şi a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara şi pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„O singură problemă aveam de discutat. Până acum am mai adoptat încă două 

hotărâri, prin care am discutat aceleaşi probleme. Aş vrea să întreb, în acest proiect de hotărâre se 
vorbeşte de funcŃii publice nou înfiinŃate. Întrebarea este: discutăm de o reorganizare a posturilor 
deja existente, pentru eficientizarea lor, sau de crearea de noi posturi. În sensul în care cele 19 
funcŃii publice nou înfiinŃate vor avea pe post ca angajaŃi persoane noi care vor da concurs, sau vor 
fi preluate pe aceste funcŃii publice, personal deja existent în organigramă şi angajat în primărie?” 

 
Dl primar Viorel Arion : 
„Am mai discutat acum două sau trei şedinŃe, spuneam că o să vă propun schimbarea 

organigramei plecând de la ideea de a crea un Birou Unic, care să aibă relaŃia cu cetăŃeanul. La ora 
actuală în centrul de informare pentru cetăŃeni funcŃionează cu două persoane. Aceste două 
persoane nu fac faŃă, se întâmplă de multe ori ca să avem problemă la diverse birouri unde este 
înghesuială şi lumea este nemulŃumită, şi atunci am gândit un Birou Unic, unde persoanele care 
sunt şi au nevoie…. FaceŃi-vă o idee, la sfârşitul lunii septembrie, aveam înregistrate 51143 de acte, 
documente înregistrate la registratură.  

Cele mai consistente schimbări sunt în departamentul acesta, în centrul de informare 
către cetăŃeni, care într-adevăr presupune nişte posturi nou create. Fiind posturi unice, este normal 
că o să vină din afară. Nu opreşte nimeni să facem şi redistribuire, dar ne încadrăm în parametrii 
normali şi numărul de personal pe care ni-i impune legea. Un alt aspect este faptul că prin lege 
suntem obligaŃi, de fapt eram obligaŃi de anul trecut să avem DirecŃie de Urbanism. Pentru faptul că 
nu avem acest lucru, AgenŃia NaŃională a FuncŃionarilor Publici ne-a notificat şi ne-a avertizat că nu 
putem face nici un fel de angajare şi nici un fel de promovare, atâta vreme cât nu ne punem la 
punct organigrama, în funcŃie de prevederile legale. DirecŃia de Urbanism a fost redimensionată 
după prevederile şi cerinŃele legii.  

Ce mai apare în plus, am gândit crearea unei DirecŃii de Venituri, având în vedere că 
uitându-ne pe veniturile anului în curs, cele mai multe au venit din zona PieŃe, Muzeul Castelul 
Corvinilor şi din târguri. Pentru anul care urmează, intenŃionez să vă propun să investim mai mulŃi 
bani în dezvoltarea acestor trei sectoare, pentru că sunt aducătoare de venituri, numai la nivelul 
lunii august, de exemplu, Castelul Corvinilor a încasat peste 8 miliarde de lei.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Întrebarea mea era alta. Ok a crescut, dar parŃial. Am numărat 25, la toate 

compartimentele unde se propune restructurarea şi înfiinŃarea, reorganizarea sub formă de direcŃie 
şi aşa mai departe, 25 de funcŃii publice nou înfiinŃate. AŃi dat răspunsul cu privire la C.I.C., am 
înŃeles, la DirecŃia de Urbanism, la DirecŃia de Venituri. Am văzut că se înfiinŃează un corp de 
control al primarului format din 3 structuri distincte, unde avem funcŃii publice nou înfiinŃate, şi atunci 
întrebarea punctuală este: terminologia, 25 de funcŃii publice nou înfiinŃate, discutăm de persoane 
care vor fi angajate prin concurs în primărie, sau de persoane deja angajate care vor fi redistribuite 
pe noile funcŃii create? Asta este foarte important. ŞtiŃi de ce spun aceasta? Ne plângem că avem 
un buget foarte mic, o dimensionare destul de mare a aparatului primăriei şi că nu ne descurcăm cu 
veniturile existente. În situaŃia în care se creează noi posturi, bugetul va fi grevat cu aceste noi 
posturi. Asta era întrebarea punctuală, din cele 25 de posturi noi înfiinŃate cât presupune angajarea 
de personal nou?” 

 
Dl primar Viorel Arion : 
„Nu sunt 25 de posturi, cum spuneŃi dvs…..” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„…le-am numărat…” 
 
Dl primar Viorel Arion : 
„..sunt 16, şi încă ceva, am gândit o reorganizare a DirecŃiei Juridice, în sensul în care 

fiecare departament din primărie să aibă un corespondent jurist, astfel încât dacă la compartimentul 
economic, de exemplu, sunt probleme de ordin juridic, să existe un jurist care să se ocupe numai cu 
acel departament.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„…nu mi-aŃi răspuns la întrebare. Câte funcŃii vor fi nou înfiinŃate şi cât nou angajate. 

Din cele 16 posturi. Vor fi toate supuse la concurs, pentru noi angajări?” 
 
Dl primar Viorel Arion : 
„Nu în mod obligatoriu. De exemplu, acum în Primăria Hunedoara, avem 16 sau 17 

posturi de conducere vacante, neocupate, pentru care nu am organizat concurs…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„..acelea sunt vacante…” 
 
Dl primar Viorel Arion : 
„…sunt vacante pentru că  nu am putut să le scoatem la concurs, până nu ne 

conformăm cerinŃelor AgenŃiei NaŃionale a FuncŃionarilor Publici…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„….şi în noua structură organizatorică, aceste funcŃii vacante se găsesc aici, în noua 

structură şi se vor organiza concursuri pentru ocuparea lor. Deci vom angaja? 
 
Dl primar Viorel Arion : 
„Nu neapărat. Cei care ocupă temporar un post acum, pe post de conducere, pot să 

câştige concursul respectiv, sau să nu îl câştige. Eu nu pot să spun cine va câştiga de acum… vă 
dau un exemplu, şef Birou Impozite şi Taxe…” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„….nu individualizăm, toate vor fi scoase la concurs şi va presupune angajarea unui 

om, asta este foarte important să ştim. Acel post care va fi câştigat de persoana deja existentă, va 
deveni vacant acel post. Se va angaja din nou pe acel post…” 

 
Dna Ghenea Silvia : 
„ Dacă este post unic, şi se poate scoate la concurs. Este o regulă, se poate scoate la 

concurs dacă sunt 7 posturi vacante…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„….cele mai multe sunt funcŃii de conducere. Acele posturi unice se scot la concurs 

sau nu? sunt funcŃii de conducere, m-am uitat atent la ele.” 
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Dna Ghenea Silvia : 
„Un post de conducere, doar scos la concurs se poate ocupa.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„….aŃi văzut…90% din funcŃiile publice sunt funcŃii de conducere, se vor scoate la 

concurs. Presupune angajarea unui om, din cadrul primăriei sau din exterior.” 
 
Dna Ghenea Silvia : 
„….sau cineva din cadrul primăriei pe post de conducere nu se prezintă la concurs…” 

Dl. Rusu Constantin:  
„….nu ştiu, dacă nu cumva creăm o schemă foarte stufoasă, în condiŃiile unui buget 

relativ redus. Nu ştiu dacă va avea loc eficientizarea  dorită.” 
 
Dna Kiss Monalisa :    
„Pe structura actuală ne încadrăm în numărul maxim de posturi impus de lege, de 

posturi, …nu de oameni.”          
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…de posturi, atenŃie….”            
                                                                                                                                                                              
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.280/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
A părăsit  sala doamna consilier Radu Carolina şi dl. Leu Mihai, num ărul 

consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este de 18 în momentul de fa Ńă. 
 

La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.281/2012 se aprob ă în unanimitate  
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La punctul 33 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al 
instituŃiilor publice şi activităŃilor finanŃate integral sau parŃial din venituri proprii al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2012. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget- aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.282/2012 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 34 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.12.2012 – 31.01.2013. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Bucale Ń Victor : 
„Propun, pentru următoarele două luni, preşedinte de şedinŃă pe dl. Farcaş Ladislau.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Farcaş Ladislau)  
Art.1-2 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Farcaş Ladislau)  
Hotărârea nr.283/2012 se cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Farcaş Ladislau)  
 

 
La punctul 35 al ordinii de zi – Diverse 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Da, doar atât vroiam, să vă fac o invitaŃie, sâmbătă la ora 1630 ne întâlnim în faŃa 

Casei de Cultură, vom avea o paradă militară cu un detaşament de jandarmi, un detaşament de 
paradă, PoliŃia Locală împreună cu cavalerii de la Ordinul Cavalerilor şi Castelul din CarpaŃi. O să 
facem, o să încercăm să facem, nu ştiu dacă s-a mai făcut până acum, o paradă militară dedicată 
zilei naŃionale a României.”       
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D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, foarte frumos. MulŃumim.”  

 

D-na Aldea Ana Maria:  
„Da, şi eu o să fiu foarte scurtă, am o problemă pe care o să o rezolv la un 

departament, şi am o rugăminte ca şedinŃa ordinară din decembrie, fiind sărbătorile de iarnă să o 
punem puŃin mai repede.”       
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Întotdeauna au existat şedinŃe mai repede şi au existat şedinŃe prin 29, 30.”  

 
D-na Aldea Ana Maria:  
„Aşa, da.”       

 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Există acea rectificare de buget care nu se poate face decât la sfârşitul anului .”  

 
D-na Aldea Ana Maria:  
„MulŃumesc, ok.”       

 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„MulŃumim frumos.”  

 

Dl. Voinia Claudiu:  
 „Aş vrea să revin cu problema transportului elevilor din satele aparŃinătoare 

Hunedoarei, să asigurăm acest transport şcolar din satele Zlaşti, Boş, Groş, Răcăştie, Peştiş, către 
şcolile din Hunedoara. Vine iarna, părinŃii îi trimit din ce în ce mai greu la şcoală şi e nevoie de 
acest ajutor care va fi foarte apreciat de către locuitorii Hunedoarei care stau în aceste sate. Asta o 
dată, şi aş dori un sprijin din partea PoliŃiei Locale, să intre mai des în şcoli, pentru că se înmulŃesc 
actele de pătrundere ilegală în interiorul şcolilor şi chiar de violenŃă verbală şi fizică.” 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumesc.”  

 
D-na Ghenea Silvia:  
„Da, în legătură cu adresa sindicatului Solidaritatea.”       

 

Dl. Mititelu Marin:  
 „O voi prezenta eu şi după aceea.” 
 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, ok, deci atunci dumneavoastră o să vă dau cuvântul după domnul Mititelu. 

Domnul delegat de la Boş.”  
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Dl. Farca ş Leontin:  
 „O singură problemă aş avea, cu iluminatul, domnule primar dacă s-ar putea discuta 

cu cei de la Luxten, sunt vreo cinci becuri care nu merg...şi sunt femeile care vin de la servici sau 
de la biserică...ar trebui neapărat...” 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumesc. Domnul delegat de la Hăşdat.”  

 

Dl. Mladen Cristel:  
 „Dacă se poate discuta cu cei de la DirecŃia JudeŃeană de Drumuri şi PoliŃia Rutieră 

pentru montarea pe DJ 787 de indicatoarelor de restricŃionare a vitezei, pentru că se circulă foarte, 
foarte tare şi e pericol de accidente, în special în dreptul şcolii, unde nu este nici semnalizare, nici 
trecere de pietoni. Dacă s-ar putea face asta.  

O altă problemă, vin alegerile şi şcoala am observat că nu are steag, poate să pună 
un steag acolo, iar referitor la iluminat, exact cum a spus domnul de la Groş şi noi avem peste 10 
stâlpi care nu funcŃionează. MulŃumesc.” 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumesc frumos. În continuare am să-i dau cuvântul domnului Pop Virgil.”  

Dl. Pop Virgil:  
 „În primul rând, cu tot respectul vreau să-i salut pe toŃi cei prezenŃi. Mă numesc Pop 

Virgil şi am lucrat ca jurist în combinat. Am mai lucrat şi prin alte părŃi dar nu are rost să mai spun. 
Am o mare nemulŃumire şi de aceea am venit şi am stat aici două ore şi ceva, pentru că nu mai 
suport în Hunedoara, faptul că hoŃii domină Hunedoara. Si am să vă dau numai trei exemple, 
interfoane la blocuri şi la locuinŃe s-au pus de frica hoŃilor, uşi metalice la apartamente s-au pus de 
frica hoŃilor, am mai văzut acuma mai nou că gardurile obişnuite de la casele particulare în loc de 
un metru jumate se fac de patru metri. Este o pedeapsă pentru locuitorii Hunedoarei să stea sub 
teroarea hoŃilor. Exemplul meu, în ultima lună mi s-au spart garajele de trei ori. Mi-au dispărut de 
acolo valori mai multe decât am eu în apartament. Treaba asta nu e numai a mea. La vecinii mei 
încă trei, patru spaŃii au fost sparte, pe malul Cernei la fel şi nu mai pot suporta situaŃia asta. Î-mi 
pare rău că trebuie să tulbur puŃin atmosfera din şedinŃa de consiliu, dar solicit Consiliului Local să 
interzică comerŃul cu fier vechi pe raza municipiului, şi dacă putem şi pe judeŃ. În cazul în care sunt 
firme care au o aprobare, o demolare, o activitate de unde rezultă fier vechi, acestea să fie obligate 
să aibă un delegat aprobat ori de primărie, ori de poliŃie, să se ştie cine şi unde predă. În felul 
acesta cred că se poate termina cu hoŃia din Hunedoara, o parte din ea. În acest sens, eu sunt în 
curs de a constitui o asociaŃie a persoanelor păgubite prin furt şi spargeri. Dacă Primăria şi Consiliul 
Local mă ajută să rezolvăm problema cu fierul vechi, atunci asociaŃia pe care o fac eu acuma o să 
felicite Primăria şi Consiliul Local. Dacă nu, atunci ne rămâne o singură soluŃie, să luăm noi măsuri, 
după articolul doi facem cum vrem noi şi dacă într-o zi din zece negri mititei o să moară unul că a 
mâncat ouă şi rămân numai nouă, atunci sunt alte probleme.” 

 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumim frumos domnul Pop, timpul v-a expirat din păcate, domnul primar vă v-

a da câteva lămuriri. ”  
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Dl. primar Viorel Arion:  
„Da, la ora actuală e adevărat că noi suntem subdimensionaŃi ca şi unităŃi de pază, 

am solicitat Ministerului de Interne suplimentarea la nivel de pluton a jandarmilor, cred că suntem 
singura municipalitate din Ńară pentru care s-a aprobat acest lucru, vom avea începând cu 1 
Decembrie pluton de jandarmi, adică în loc de doi jandarmi, douăzeci de jandarmi. Asta e ceea ce 
am putut să facem până acum, în ceea ce priveşte centrele de fier vechi, am solicitat AgenŃiei 
pentru ProtecŃia Mediului, scoaterea lor în afara oraşului.”       
 

Dl. Pop Virgil:  
 „Nu mi s-a răspuns la întrebare. Ori în afara oraşului, ori în centrul oraşului, dacă 

lăsăm persoanele de capul lor cum au făcut până acum, înseamnă că e praf şi pulbere în 
continuare.” 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Nu, idea este că dacă le scoatem în afara oraşului putem să punem noi filtre de 

poliŃie, care să verifice pe cei care duc fier vechi.”       
 

Dl. Pop Virgil:  
 „MulŃumesc.” 
 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumim. Domnul Ionescu.”  

 

Dl. Ionescu:  
 „Vreau să supun puŃin atenŃiei, părŃii din consilieri care au mai rămas, o situaŃie care 

mi se trage de la vechea conducere a primăriei. În 2008 am cumpărat  Uzina de preparare patru 
spaŃii comerciale. Ulterior, pe cheltuiala noastră cu aprobare de la minister am reuşit să obŃinem 
terenul, am făcut împreună cu MinVest-ul, am solicitat şi am obŃinut întabularea terenului, care 
ulterior l-am cumpărat. Problema care se pune este că în perioada respectivă, abuziv primăria şi 
fără să îndeplinească condiŃii, în momentul în care societăŃii noastre i se spunea că sunt în discuŃii 
cu primăria de la Teliuc şi nu ştiu ce, a emis autorizaŃie către altă societate în vederea demolării. 
Tocmai aici vreau să scot în vedere, dacă vrei să demolezi se poate, dacă vrei să şi faci ceva mai 
greu. Din 2008 până în prezent nu am putut obŃine certificat de urbanism. GândiŃi-vă că primăria 
prin emiterea acelei autorizaŃii care este neconformă cu Legea 50, şi-a asumat un risc major, vă daŃi 
seama că acolo la faŃa locului au rămas aproximativ 100.000 mc de moloz, care nimeni nu l-a dus, 
plus că mi-au dărâmat o construcŃie care era proprietatea societăŃii. Cine va suporta aceste 
cheltuieli, pentru că primăria prin autorizaŃia respectivă şi-a asumat un risc care nu ştiu dacă, 
gândiŃi-vă la patru hectare şi ceva.  

Vă dau un exemplu, numai aproximativ 100.000 mc de moloz, transportarea lui 
înseamnă vrea şapte mii şi ceva de maşini. Cine va face această cheltuială, mai mult decât atât ni 
s-a răspuns domnule nu ai teren, nu ai CF, am teren, am CF, am solicitat urbanism şi i-am atras 
atenŃia domnului primar atunci înainte de a semna o adresă, să nu semneze şi să verifice puŃin 
legalitatea acelei autorizaŃii. Pentru aia dânsul a semnat şi mă pune până în 2013, deci eu cu tot cu 
clădiri, cu teren, cu tot eu trebuie să aştept  2013, ce se întâmplă că emiŃi acea autorizaŃie care e 
ilegală, care prin controlul pe care l-am solicitat în urma răspunsului, e hotărâre judecătorească a 
autorizaŃiei respective, am făcut solicitare la Consiliul JudeŃean, la Prefectură, la Guvernul României 
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şi la Autoritatea de Stat în ConstrucŃii, care au sesizat că acea autorizaŃie este ilegal emisă de către 
Primăria Hunedoara. De ce se merge în continuare pe aceste abuzuri.” 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Timpul v-a expirat şi o să vă rog frumos să concluzionaŃi.”  

 

Dl. Magaon Jane:  
 „Numai o întrebare vreau să-i pun. Din câte ştiu eu acel spaŃiu nu aparŃine de 

Primăria Teliuc?” 
 

Dl. Ionescu:  
 „Nu ,nu, aparŃine de Primăria Hunedoara. Primăria Hunedoara a dat autorizaŃie de 

desfiinŃare domnule consilier. Vi se pare corect, vă întreb aşa ca şi consilieri, vi se pare corect ca 
din 2008, fără să pot să folosesc şi fără să obŃin autorizaŃie, să plătesc 200 de milioane, peste 200 
de milioane impozite şi taxe. Păi atunci de ce plătesc, adică la impozite şi taxe sunt bun, când vrei 
să faci ceva spui, domnule e greu tată, e rău tată...Atrag atenŃia Consiliului Local că sunt sume 
imense în joc şi îşi va asuma răspunderea.” 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumesc.”  

 
Dl. Ionescu:  
 „Vă mulŃumesc.” 

 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Domnul Mititelu.”  

 

Dl. Mititelu Marin:  
 „Nu o să vă deranjez prea mult, doamna preşedintă, domnule primar, domnilor 

consilieri, am venit referitor la problema siderurgiei hunedorene şi româneşti, referitor la ceea ce se 
întâmplă şi sigur se va întâmpla din nefericire cu acest combinat. Am contractul de privatizare, am 
făcut adresă către primărie pentru că sunt trei probleme, o problemă de siguranŃă naŃională pe care 
am făcut-o cunoscută CSAT-ului, dau un exemplu, trei active, laminorul de sârmă, benzi şi fină, 
care erau active importante, angajaŃii şi laminoarele trebuiau să rămână pentru siguranŃă naŃională. 
Mâine dacă ne atacă arabii nu mai avem cu ce să mai facem bc-ul. Asta e problema CSAT-ului. A 
doua problemă este socială, cu locurile de muncă şi ne revine nouă ca sindicat naŃional şi federaŃie, 
iar a treia este referitoare şi la comunitate, care conform contractului de privatizare, o parte din el, 
două pagini, pe care le aveŃi dumneavoastră într-o pre informare beneficiază în limită până la 500 
de mii de dolari din preŃul de vânzare, care a fost iniŃial de 1 milion, 500 de mii în conturile AVAS din 
2003, 500 de mii comunităŃii locale pentru creare de locuri de muncă, lucru pe care l-au spus toate 
partidele care au consilieri la această masă şi pentru reconversie profesională. Dat fiind faptul că 
nimeni nu a mişcat un deget, şi am făcut de curând rost de acest contract de privatizare şi nici că a-
Ńi fi avut calitate că a-Ńi fost parte din contractul de privatizare, noi am făcut o obligaŃie de a face la 
Tribunalul Bucureşti, primul termen este pe 17 ianuarie. Problema este următoarea, domnule primar 
şi aş vrea să o puneŃi în discuŃie la următoarea şedinŃă, eu mă oblig cu acordul consilierilor, fiind 
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date personale, dacă-mi dau adresele de e-mail, să le fac o informare foarte exhaustivă şi să fie în 
discuŃie, primăria vrea aceşti bani? Eu oricum voi merge cu acŃiunea, noi vom merge cu acŃiunea 
până la capăt, dar atunci toate partidele şi primăria să-şi asume, nu-l deranjăm pe Mittal şi 
rămânem cu 500 de mii pe care puteam să-i primim, una la mână, chestiile juridice eu le discut cu 
oricine, vreau să vă spun doar atât, că iniŃiativa, ideea îi aparŃine domnului Samoilescu, a 
laminorului şi iniŃiativa ne aparŃine nouă, care cu ajutorul comisiei de competitivitate şi...am reuşit să 
aducem investiŃia, pentru că pe chichiŃe juridice l-am prins pe Mittal până în 2008. Asta e una din 
fapte pe care dacă vreŃi o să vi le dovedesc. Al doilea aspect, 760 de milioane a executat Mittal aici 
la Hunedoara şi peste 10 miliarde la GalaŃi. Problema este, se consideră în acŃiunea noastră, pentru 
primărie, restul nu mai contează, se constituie Consiliul Local şi Primăria, se constituie parte, are 
nevoie de aceşti bani? S-au dacă nu să dea negaŃie în proces şi aşa mai departe. Este o chichiŃă 
juridică prin care v-am chemat ca parte şi ca pârât, dar noi nu am dat ca să plătiŃi dumneavoastră, ci 
ca dumneavoastră să fiŃi obligaŃi să aveŃi un cont, pentru că mâine dacă îl câştigăm pe Mittal în 
instanŃă, vorbesc la modul simplist, să poată să spună, nu avem cont, că noi am fi dat de nouă ani 
de zile am fi pus banii dar nu avem cont şi atunci primăria trebuie să ştie ceva. Şi eu sunt diavolul 
care trebuie să se bată cu Mittal. Problema este dacă vreŃi să fiŃi arhanghel, heruvimi sau îngeraşi 
pentru locuitorii Hunedoarei.” 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„MulŃumim.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Aş vrea dacă se poate pe ordinea de zi a următoarei şedinŃe, ca să fac prezentarea 

materialelor şi să vedeŃi despre ce e vorba. Am văzut nişte băieŃi care la o şedinŃă aicea s-au opus 
de vreo două ori dacă-mi aduc aminte pentru ca acest Consiliu Local să se constituie parte civilă în 
procesul lui Hada. Mie nu-mi convine ca şi contribuitor ca toate abuzurile lui Hada sau ale lui Mittal 
să fie plătite de noi de hunedoreni.” 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Vă mulŃumim frumos. Da nici problema primăriei nu este în treburile interne ale 

Mittalu-lui.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Nu doamnă, e a României. AveŃi în mapă ce fac francezii.” 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Este secretizat contractul?” 

 

Dl. Mititelu Marin:  
 „Este treaba mea. Dac vreŃi să ne băgăm în chestii juridice ne băgăm şi în alea, nici o 

problemă.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„PoftiŃi doamna Ghenea.”  

 
D-na. Ghenea Silvia :  
„Eu văd aici la punctul 3, în vederea obŃinerii sumei datorate vă solicităm renunŃarea 

la cei 500 de mii de dolari ar constitui o trădare a intereselor Hunedoarei.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Exact.” 
 
D-na. Ghenea Silvia :  
„Da, domnule Mititelu noi am povestit.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Nu se povesteşte aşa. E o problemă foarte gravă. A înŃelege înseamnă a egala, 

vorba lui Albert Camus. Până nu cunoaşteŃi toată problema nu puteŃi...” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Deci haideŃi să vă spun, doamna v-a ascultat, acum ascultaŃi-o şi dumneavoastră.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Ascult.” 
 
D-na. Ghenea Silvia :  
„În contract ne daŃi o anexă la punctul 11 zice aşa. Eu cred că nu avem câştig de 

cauză oricât ne-aŃi zice că sunteŃi de beton. Investitorul se angajează să participe alături de 
instituŃiile publice implicate şi comunitatea locală la cofinanŃarea, la cofinanŃarea unor programe de 
reconversie profesională şi crearea de noi locuri de muncă în zonă, în limita a 500 de dolari.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „CofinanŃare, dumneavoastră puneŃi doi lei şi el trebuie să pună 500 de mii, sau până 

la 500 de mii.” 
 
D-na. Ghenea Silvia :  
„Există acest program demarat pe fonduri europene şi ei să vină cu cofinanŃare. 

Sindicatul s-a ocupat de un astfel de program de reconversie profesională şi de creare de locuri de 
muncă. Fiindcă Mittal-ul trebuie să vină, eu vă povestesc asta aşa.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Dacă vor domnii consilieri stăm la o dezbatere.” 
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D-na. Ghenea Silvia :  
„Ei cofinanŃează, nu zic finanŃează, cofinanŃează, deci prima dată trebuie să am 

programul, da, şi când am programul, ştiu valoarea finanŃării şi el vine cu cofinanŃarea. Eu aşa 
înŃeleg şi credeŃi-mă că veŃi pierde, a fost bine gândită, cum să vă zic, ne dau ei pur şi simplu nouă 
într-un cont al primăriei, îl creăm acum repede contul şi ăştia ne bagă 500 de mii de dolari.”  

 

Dl. Mititelu Marin:  
 „Avem doi jurişti foarte buni. Când doriŃi dumneavoastră venim şi facem o dezbatere 

cu ce vreŃi dumneavoastră.” 
 
D-na. Ghenea Silvia :  
„Nu trebuie jurist, nu trebuie jurist atâta timp cât spune cofinanŃarea unor programe. 

AveŃi acest program de reconversie profesională?”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Mititelu Marin:  
 „ Dumneavoastră la primărie, toŃi a-Ńi spus în campanie electorală că veŃi face locuri 

de muncă. Vă dau eu ideea înainte. FaceŃi un fond pentru creare de locuri de muncă şi alea, un 
număr de cont, astfel încât acesta să fie obligat să vină cu doi lei sau 500 de mii de dolari.” 

 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Domnul Golomboş, eu vă văd pe dumneavoastră că filmaŃi acolo în spate. Oare aveŃi 

autorizaŃie să filmaŃi şedinŃa Consiliului Local?”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na. Ghenea Silvia :  
„Să ştiŃi că nu poŃi fi economist fără să ai şi noŃiuni juridice. Ce, nu înŃelegeŃi ce 

înseamnă cofinanŃare?”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
D-na. Ghenea Silvia :  
„Domnule Mititelu, deci trebuie programul prima dată, pe POSDRU, pe ce o fi el şi 

cofinanŃarea vine de la Arcellor. Eu aşa înŃeleg acest punct. Şi v-am mai spus.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Şi cine trebuie să facă cofinanŃare doamnă? AutorităŃile publice parte în proces ”şi 

comunitatea locală reprezentată de Consiliul Local şi Primărie. Pot să vin şi eu parte. Cum adică 
doamnă, adică eu vă învăŃ ce să faceŃi după nouă ani, ca să vă vină bani. SpuneŃi că nu vă 
interesează. Că pierde prostul de Mititelu şi aşa mai departe, care-i problema? Am mai câştigat 800 
de procese. Problema e că mai pierd unul sau îl câştig?  
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Eu v-am spus, daŃi-mi adresă de e-mail şi vă dau electronic tot.” 

 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Domnule Mititelu, mulŃumesc frumos.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Sărut mâna, şi eu. Î-mi cer scuze pentru ton dar e pentru...” 
 
D-na. Ghenea Silvia :  
„Cum prevede contractul este foarte clar. Pentru mine. Eu consider că ei trebuie să 

vină cu cofinanŃare la programul de reconversie. Ei vin cu cofinanŃare.”  

 
Dl. Mititelu Marin:  
 „Vă rog citiŃi în adresă, v-am rugat pentru decembrie anul 2012 nu este prea târziu să 

vă deschideŃi un cont pentru creare de locuri de muncă. Atâta vă învăŃ. Dar nu de la prima adresă 
doamnă. Eu mai am trei adrese la care nu mi s-a răspuns. De trei luni de zile.” 
 

D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Da, mulŃumim frumos, declar închisă şedinŃa Consiliului Local de astăzi.”  

 
Dl. Rupa Vili:  
 „Am şi eu o problemă.” 
 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Nu v-aŃi înscris la cuvânt, î-mi pare foarte rău. Deci şedinŃa este închisă.”  

 
Dl. Rupa Vili:  
 „Dar am crezut că sunt înscris, pentru asta am venit.” 
 
D-na. Fărcaş Bianca-Magdalena:  
„Nu a-Ńi venit la mine să vă înscrieŃi. HaideŃi spuneŃi. Vă fac o concesie.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Vă ascultăm.” 
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Dl. Rupa Vili:  
 „Vă solicit ca să faceŃi un club de şah în micro 7, pentru pensionari. Nu este un club 

de şah, vrem să facem concursuri pe cartiere, pensionarii coboară jos în oraş şi vin seara. Ar fi bine 
un club de şah pentru pensionarii din micro 7. Eu am venit pentru propunerea, am înŃeles că mi se 
dă o diplomă de luptător. Am luptat pentru drepturile mele 14 ani de zile. Cu pixul pe hârtie am 
luptat pentru drepturile mele, împotriva interlopilor cu legitimaŃii la stat. CredeŃi că este normal să 
lupŃi 14 ani de zile. Am o hotărâre judecătorească după 14 ani de zile unde am fost achitat. Dacă 
vreŃi să citiŃi, cine vrea să citească, vă pot da să citiŃi. ” 

 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Da, domnule Vili, uitaŃi în întâmpinarea doleanŃei dumneavoastră vă înmânăm o 

diplomă.”       
 
 

Dna  Fărcaş Bianca:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

            

 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 29.11.2012 

 
 

La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcŃionare, precum şi a Regulamentului de ordine interioară ale Căminului pentru Persoane 
Vârstnice Hunedoara.  

Hotărârea nr.250/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 

La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  reglementarea  circulaŃiei  vehiculelor  
pe  unele străzi  din  municipiul  Hunedoara. 

Hotărârea nr.251/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 

La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind interzicerea expunerii spre vânzare a 
vehiculelor pe domeniul public sau privat al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.252/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Nomenclatorului stradal al 
municipiului Hunedoara, al localităŃii componente Răcăştia şi a satelor aparŃinătoare Boş, Groş, Hăşdat şi 
Peştişu Mare. 

Hotărârea nr.253/2012 se aprob ă în unanimitate 
 
La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  reglementărilor pentru 

realizarea  unor intervenŃii ce se execută la faŃadele blocurilor de locuit din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.254/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 
publică a unor mese comercializare legume-fructe şi flori, situate în Municipiul Hunedoara, PiaŃa Obor. 

Hotărârea nr.255/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 

impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de 
luni. 

Hotărârea nr.256/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind   scoaterea  din  evidenŃa  fiscală  a  
persoanelor  fizice  aflate  în  stare  de  insolvabilitate. 

Hotărârea nr.257/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de până la 

17.000 lei, din bugetul local, pentru premierea sportivilor şi elevilor cu rezultate deosebite în anul şcolar 2011 
– 2012, la olimpiadele şi concursurile şcolare pe specialităŃi, faza judeŃeană, naŃională şi internaŃională. 

Hotărârea nr.258/2012 se aprob ă în unanimitate.  
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La punctul 10 al ordinii de zi - . Proiect de hotărâre  privind vanzarea locuintei convenabile, 
situate in Municipiul Hunedoara, Str. Prutului, nr.7, bl. D1-2, sc.B, ap.24, parter. 

Hotărârea nr.259/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind vanzarea locuintei convenabile, 

situate in Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr.8, bl. L3, sc.A, ap.5, parter. 
Hotărârea nr.260/2012 se aprob ă cu 15 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotriv ă” (Rusu 

Constantin, Vasilescu Tatiana, Costa Mircea, Artean  Mircea, Bucale Ń Victor).  
 
La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe de 

necesitate. 
Hotărârea nr.261/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru încetarea prin acordul părŃilor a 
Contractului de administrare  încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi AgenŃia JudeŃeană 
pentru Ocuparea ForŃei de Muncă Hunedoara, privind  clădirea situată în municipiul Hunedoara, înscrisă în 
CF.nr.2669, nr.topo 389, în suprafaŃă de 188,08 mp,  în care îşi desfăşoară activitatea AgenŃia locală 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.262/2012 se aprob ă în unanimitate 
 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea valorificării, prin vânzare 

la licitaŃie, a mijlocului fix scos din funcŃiune autoturism ARO 244 L-25. 
Hotărârea nr.263/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea  transmiterii fără plată a 

autospecialei AmbulanŃa Mercedes Benz de la Serviciul Public Salvamont Hunedoara, aflat sub autoritatea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, către Comuna TopliŃa. 

Hotărârea nr.264/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie 

publică, a spaŃiului în suprafaŃă de 36 mp.,  situat  în municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi nr.2, 
etaj 3, camera 55, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.265/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act 
adiŃional la Contractul de comodat nr.159/01.04.2011, pentru spaŃiul în suprafaŃă de 37 mp, situat în 
Municipiul Hunedoara, str.G.Lazăr nr.2-4, încheiat cu AsociaŃia de Sprijin Comunitar Adriaan Van Bergen. 

Hotărârea nr.266/2012 se aprob ă în unanimitate 
 
 La punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de închiriere nr. 

847/2011 încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi S.C. CORVIN DESIGN SRL Hunedoara.                                                               

 Hotărârea nr.267/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor 

pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului in suprafaŃă de 101,0 mp situat în b-dul Republicii,  
municipiul  Hunedoara, înscris în CF Hunedoara nr.64970, nr.cadastral 64970 din proprietatea  Statului 
Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.268/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării contractului de 
concesiune nr. 378/15.01.2010, încheiat între municipiul Hunedoara, având calitatea de concedent şi Chinciu 
Denisa Adeline, având calitatea de concesionar. 

 Hotărârea nr.269/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie 

publică a imobilului compus din casă cu trei camere , bucătărie , doua birouri, pivniŃă , în suprafaŃă construită 
de  259,0 mp şi teren aferent în suprafaŃă de 826,0mp  situat în  municipiul Hunedoara , sat Hăşdat  nr.147, 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 60555, nr. cadastral 60555, proprietate privată  a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.270/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 178/2009, privind aprobarea  concesionării prin licitaŃie 
publică  a  terenului în suprafaŃă de  16,0 mp situat în b-dul Corvin nr. 9 A din municipiul Hunedoara, înscris 
în CF Hunedoara 60728 , provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1194N, nr. cad. 2733, nr. top 
2064/55/61. 

 Hotărârea nr.271/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaŃie 

publică, a imobilului situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2568- C1-U5, în suprafaŃă utilă de 20 mp şi 
12,8 mp cote părŃi comune. 

 Hotărârea nr.272/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor 

pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului in suprafaŃă de 101,0 mp situat în b-dul Republicii,  
municipiul  Hunedoara, înscris în CF Hunedoara nr.64970, nr.cadastral 64970 din proprietatea  Statului 
Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.273/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii, din domeniul 

public al municipiului Hunedoara în domeniul privat al acestuia, a unor bunuri, care nu mai sunt întrebuinŃate 
de SC APA PROD SA Deva. 

 Hotărârea nr.274/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 

public al municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara a clădirii atelier Şcoală 
Generală nr.10 - structură a Grupului Şcolar de TelecomunicaŃii şi Lucrări Publice. 

 Hotărârea nr.275/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor 

care aparŃin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările  şi completările ulterioare. 

 Hotărârea nr.276/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. ECO 
SID S.R.L. Hunedoara. 

 Hotărârea nr.277/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 29 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat  din 
bugetul local al municipiului Hunedoara pentru finanŃarea proiectelor de interes public  precum şi a  
Programului local pentru finanŃarea nerambursabilă a activităŃilor non profit  de interes general pe anul 2013. 

 Hotărârea nr.278/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act 

adiŃional la contractul de concesiune nr. 7422/02.03.2004 privind delegarea prin concesionare a serviciului 
de iluminat public în municipiul Hunedoara încheiat cu S. C. Luxten Lighting Company S.A. 

 Hotărârea nr.279/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 

organigrama şi a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara şi 
pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.280/2012 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 32 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local 
al municipiului Hunedoara, pe anul 2012 

 Hotărârea nr.281/2012 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 33 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului 
centralizat al instituțiilor publice ți activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2012 

 Hotărârea nr.282/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.12.2012 – 31.01.2013. 
 Hotărârea nr.283/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi – Diverse. 

 
 
 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 
 


